
 

Podpisy overovateľov:  

Zápisnica OZ – 14.12.2023 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 14.12.2023 o 17:00 hod. 

Prítomní:  

Poslanci, starostka: p. Alžbeta Tuková p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. 

Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka  

Neprítomní: 

Poslanci: p. Janka Masárová 

 

Zapisovateľ: p. Ing. Nina Masárová 

 

Program OZ 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 

5. Správa zo zasadnutia finančnej komisie 

6. Protest prokurátora  - VZN č.2/2023 

7. Protest prokurátora  - VZN č.3/2023 

8. Zrušenia uznesenia č.5/2023 

9. Zrušenia uznesenia č.26/2023 

10. VZN č.4/2023 o určení miesta a času zápisu dieťaťa do ZŠ Vaďovce 

11. VZN č.5/2023 o výške príspevku za pobyt dieťaťa v MŠ, ŠKD a príspevok na ŠJ  

12. VZN č. 6/2023 o miestnych daniach  

13. Správa o činnosti HK za rok 2022 

14. Správa audítora a Výročná správa obce Vaďovce za rok 2022 

15. Schválenie použitia finančných prostriedkov z rezervného fondu obce na rekonštrukciu 
osvetlenia v ZŠ 

16. Schválenie použitia finančných prostriedkov z rezervného fondu obce na   rekonštrukciu 
briežku 

17. Správa zo zasadnutia stavebnej komisie 

18. Predaj  pozemku v majetku obce – manž. Kluskoví 

19. Stanovisko HK k III. zmene rozpočtu  

20. III. zmena rozpočtu obce Vaďovce  

21. Stanovisko HK k viacročnému  rozpočtu 

22. Rozpočet obce Vaďovce na roky 2024-2026  

23. Plán činnosti HK na I. polrok 2024 

24. Predĺženie platnosti PHSR – pridaný bod programu 

25. Dodatok k uzneseniu č. 61/2023 – pridaný bod programu  

26. Rôzne 

K bodu č. 1 

Starostka obce privítala všetkých prítomných na zasadnutí obecného zastupiteľstva a skonštatovala, 
že sa zo zasadnutia vyhotovuje zvukový záznam.  
 

K bodu č. 2 

Starostka obce určila za zapisovateľku Ing. Ninu Masárovú a navrhla za overovateľov zápisnice p. Ing. 
Petra Dingu a p. Mgr. Danielu Kontinovú.  
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Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Starostka obce skonštatovala, že je prítomných 6 poslancov a ospravedlnila z neprítomnosti p. Janku 
Masárovú.  

K bodu č. 3 

Starostka obce pokračovala schválením programu rokovania. Povedala, že od odoslania pozvánky sa 
vyskytli určité záležitosti a rada by doplnila bod rokovania ohľadom predĺženia platnosti Programu 
hospodárskeho a sociálneho rozvoja do 31.3.2024 a ako druhý bod by rada pridala dodatok 
k uzneseniu č. 61/2023 z 24.10.2023. Povedala, že viac bude o tomto bode informovať poslancov 
neskôr. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 4 

Starostka obce v ďalšom bode programu vykonala kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho 
zastupiteľstva zo dňa 24.10.2023. Povedala, že prijali procedurálne uznesenia, a to schválenie 
určenia zapisovateľky a overovateľov zápisnice, schválili program rokovania, zobrali na vedomie 
kontrolu uznesení, zobrali na vedomie správu z rokovania finančnej komisie, zrušili uznesenie č. 
52/2023 a schválili predaj pozemkov p. Molnárovi a p. Caltíkovej, ďalej predaj pozemkov rodine 
Šípkovej. Povedala, že nakoniec zobrali na vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky k druhej zmene 
rozpočtu a schválili druhú zmenu rozpočtu. Povedala, že procedurálne uznesenia sú splnené a čo 
sa týka predaja pozemkov, tak sú už vypracované kúpne zmluvy a uhradené peniaze za pozemky. 
Povedala, že o tom ešte budú rokovať v pridanom bode rokovania.  
Starostka obce navrhla prijať uznesenie o tom, že berú na vedomie kontrolu uznesení 
z predchádzajúceho zastupiteľstva.   
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 5  
V ďalšom bode programu odovzdala starostka obce slovo predsedníčke finančnej komisie p. Mgr. 
Daniele Kontinovej, aby predniesla správu z rokovania FK.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že od posledného zasadnutia OZ sa FK stretla dvakrát.  
Prvýkrát sa stretli 8.11.2023. Povedala, že v prvom bode rokovania predsedníčka komisie informovala 
o proteste prokurátora, ktorý zamietol obci Vaďovce VZN číslo 1/2023 a VZN číslo 2/2023. Obe VZN 
nespĺňajú zákonné podmienky, preto je potrebné obe VZN prepracovať a dať OZ na opätovné 
schválenie. Po krátkej diskusii komisia odporúča starostke obce vypracovať nové VZN, zverejniť ich 
na úradnej tabuli a internetovej stránke obce a taktiež ich obe predložiť poslancom na 
pripomienkovanie. V prípade schvaľovania VZN, bude potrebné vopred uznesením zrušiť pôvodné 
VZN. 
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Predsedníčka komisie prítomných ďalej informovala, že všetci poslanci dostali v emaily návrh, ktorý 
predložila pani starostka na doplnenie. Ide o Zásady hospodárenia s majetkom obce, ktorý má 
rozsiahlu verziu. Je potrebné tento dokument upraviť a predložiť OZ na schválenie, pretože tento 
dokument musí mať prijatá každá obec nakoľko sa od 1.11.2023 menia podmienky pri nakladaní s 
majetkom obce. Ekonómka obce informovala, že dostala od audítorky kratšiu verziu, ktorá bude 
poslancom taktiež odoslaná na doplnenie a je len na  poslancoch, ako Smernicu Zásad hospodárenia 
s majetkom obce schvália. FK odporúča o tejto smernici diskutovať ešte s pani starostkou na 
najbližšej finančnej komisii. 
V ďalšom bode ekonómka obce informovala a faktúre na svietidlá v škole, ktorú bude potrebné 
zaplatiť z RF obce, nakoľko ide o havarijnú situáciu. 
Hlavným bodom rokovania bolo VZN o miestnych daniach. Pracovníčka obce pani Hučková predložila 
prítomným návrh sadzby dane z nehnuteľností. Po poslednej zmene sadzieb daní sa pomer z 23 
násobku nadstavil na približne 16. Sadzby daní je potrebné upraviť tak aby spĺňali pomer daný 
zákonom, to znamená 10 násobok medzi sadzbou dane pre fyzické osoby k sadzbe dane pre 
právnické osoby. Vplyvom týchto zmien sa navýšili aj sadzby pre chaty a bytové priestory na 
minimálnu nutnú výšku aby sa zachoval daný pomer 10 násobku. Ďalej táto úprava sadzieb daní 
zahŕňala aj kompenzáciu vplyvom inflácie. Predpokladaný zvýšený výnos z daní z nehnuteľností je 
približne o 25 percent. 
Členovia diskutovali o týchto zmenách v reálnych sumách a ich vplyvoch na zvýšenie pre daňových 
poplatníkov. Prednesené návrhy boli po dlhšej diskusii zapracované do VZN o miestnych daniach. 
Spracovaný materiál komisia odporúča zverejniť  na úradnej tabuli a internetovej stránke obce  a 
taktiež ich obe predložiť poslancom na pripomienkovanie. Upravené sumy sadzby daní sú súčasťou 
zápisnice. 
V bode rôzne komisia diskutovala o mikulášskych balíčkoch, ich cene a podmienkach, pričom sa 
dohodla na sume 5€ za balíček, na ktorý majú nárok žiaci ZŠ a MŠ Vaďovce a deti s trvalým 
bydliskom v obci do 15 rokov. Taktiež prítomní diskutovali o prebiehajúcich prácach na opornom múre 
na briežku. Taktiež bola predložená pripomienka od zamestnancov obce, že majú požiadavku na 
rekonštrukciu obecného úradu. HK pripomenula, že je potrebné sa vrátiť k úprave RF, nakoľko sú 
stále nedoriešené presuny financií. Ďalej komisia navrhla zvážiť založenie zvlášť bankového účtu na 
nevyčerpané účelovo viazané finančné prostriedky v danom roku, aby sprehľadnili bežný účet a 
zostatky na ňom, ktoré majú byť na konci roka vylúčené a nezostávali na bežnom účte. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že toto bolo z prvej FK. Povedala, že druhá FK sa konala 
6.12.2023.  
Povedala, že hlavným bodom rokovania komisie bol návrh III. zmeny rozpočtu na rok 2023. Tento 
návrh bol v zákonnej lehote, čiže minimálne na 15 dní zverejnený na úradnej tabuli a internetovej 
stránke obce Vaďovce  a bolo možné ho pripomienkovať. Vzhľadom k tomu sa aj zišla FK, aby  boli 
niektoré pripomienky a zmeny ešte zapracované. Účtovníčka OcÚ p. Hrušová  spolu s prítomnými   
prešli celý návrh rozpočtu a vysvetlili si jednotlivé položky v príjmovej i výdavkovej časti rozpočtu, 
ktoré sú navrhnuté na zmenu. V niektorých navrhovaných zmenách prišlo vzhľadom na aktuálne 
plnenie a čerpanie ešte k úprave, v dôsledku ktorej došlo k zmene celkového výsledku hospodárenia 
zo sumy 3 332,19 € na sumu 3 867,34 €. FK zobrala zmeny rozpočtu  na vedomie a odporučila návrh 
III. zmeny rozpočtu na rok 2023 schváliť na nadchádzajúcom OZ.  
FK sa ďalej zaoberala predloženým návrhom rozpočtu obce Vaďovce, na roky 2024, 2025, 2026. 
Tento návrh bol v zákonnej lehote taktiež zverejnený na úradnej tabuli obce a internetovej stránke 
obce Vaďovce  a bolo možné ho tiež pripomienkovať. Po drobnej úprave návrhu rozpočtu na rok 2024 
kde bolo potrebné zapracovať plánované investičné akcie, prišlo k zmene celkového výsledku 
hospodárenia zo sumy 8 217,96 € na sumu 10 086,96 €, v  návrhu rozpočtu na rok 2025 došlo k 
zmene celkového výsledku hospodárenia zo sumy 19 525,96 € na sumu 21 394,96 € a v návrhu na 
rok 2026 sa zmenil výsledok hospodárenia zo sumy 48 166,96 € na sumu 50 035,96€. Komisia 
odporúča návrh rozpočtu na roky 2024-2026 schváliť na nadchádzajúcom OZ.  
V bode rôzne informovala HK o predložení plánu činnosti HK na I. polrok roku 2024, ktorý je možný 
ešte doplniť a taktiež o správe o činnosti HK za rok 2022, ktorá bude predložená na nadchádzajúce 
OZ a taktiež o predložení stanovísk k III. zmene rozpočtu a stanovisku k viacročnému rozpočtu. 
Starostka obce predsedníčke finančnej komisie poďakovala a navrhla poslancom zobrať túto správu 
z FK na vedomie.  
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
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Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 
K bodu č. 6 

Starostka obce prešla k bodu programu ohľadom protestu prokurátora. Ako prvý bol protest ohľadom 
VZN o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške mesačného príspevku na 
čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu detí, o výške príspevku zákonného zástupcu 
dieťaťa alebo žiaka na čiastočnú úhradu nákladov a určenie podmienok úhrady v školskej jedálni. 
Povedala, že pán prokurátor má taký názor, že máme čisto konštatovať v našom uznesení len to, čo 
je predmetom toho uznesenia, ale oni tam dali aj také poučenie pre rodičov, informáciu, že za čo to je 
a viac to rozvinuli. To však pán prokurátor namieta, že to si má škola aj škôlka určiť vo svojom 
internom nariadení a preto ich na to upozornil. Povedala, že v prvom kroku by mali vyhovieť týmto 
protestom prokurátora a preto dala hlasovať za uznesenie č. 68/2023, a to, že OZ vyhovuje protestu 
prokurátora voči VZN č. 1/2023. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 7 

P. starostka pokračovala a dala hlasovať za uznesenie č. 69/2023 ohľadom vyhovenia protestu 
prokurátora voči VZN č. 2/2023 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej 
dochádzky v základnej škole v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Vaďovce. 
P. Mgr. Daniela Kontinová doplnila, že prokurátor upozornil na to, že tam nemajú byť ako keby 
„omáčky“ okolo toho, aké sú povinnosti rodičov predložiť pri zápise a podobne. Povedala, že v novom 
VZN bude len konkrétne miesto a čas zápisu, kde sa koná. 
Starostka obce dala hlasovať za vyhovenie protestu prokurátora voči VZN č.2/2023. 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
 
 

K bodu č. 8 

Starostka obce povedala, že ako ďalšie by mali prijať uznesenie č. 70/2023, že OZ ruší uznesenie  
č.5/2023 - VZN č.1/2023 o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške mesačného 
príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť ŠKD, o výške príspevku zákonného zástupcu 
dieťaťa alebo žiaka na čiastočnú úhradu nákladov a určenie podmienok úhrady v školskej jedálni. 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 9 

Ďalej starostka obce dala hlasovať za uznesenie, že OZ ruší uznesenie č.26/2023 - VZN č.2/2023 o 
určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej škole v 
zriaďovateľskej pôsobnosti obce Vaďovce 
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Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 10 
Starostka obce pokračovala, že ak teraz protestu prokurátora vyhoveli, tak je na programe schválenie 
nových opravených VZN. Dala hlasovať za uznesenie č. 72/2023, že OZ schvaľuje VZN č.4/2023 o 
určení miesta a času zápisu dieťaťa do ZŠ Vaďovce. 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 11 
V bode 11 starostka obce dala poslancom hlasovať za uznesenie č. 73/2023, že OZ schvaľuje VZN 
č.5/2023 o výške príspevku za pobyt dieťaťa v MŠ, ŠKD a príspevok na úhradu v ŠJ. 
P. Mgr. Daniela Kontinová doplnila, že sumy sa tam nemenili a len sa vyčlenili povinnosti rodičov.  
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 12 
Starostka pokračovala schválením VZN č.6/2023 o miestnych daniach a dala slovo p. Mgr. Daniele 
Kontinovej.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že poslanci obdržali VZN v plnom znení a ak by mali 
pripomienky, tak by sa to tam ešte dalo zapracovať. Povedala, že bola pripomienka na strane č.2, 
v paragrafe 3 – základ dane, kde je potrebné pri ornej pôjde doplniť vetu, že tam patria chmeľnice, 
vinice, ovocné sady, trvale trávnaté porasty, ostatné plochy, ak sa využívajú na poľnohospodárstvo, 
lesné hospodárstvo alebo účel spojený s poľnohospodárstvom alebo lesným hospodárstvom. 
Povedala, že táto veta by mala byť doplnená aj pri sadzbe dane. Ďalej povedala, že sa tam menila 
suma, ktorá nebola doriešená, a to sadzba dane na osobu za prenocovanie v paragrafe 12, ktorá sa 
mení z 0,45€ na 1€. Povedala, že si myslí, že ešte nie je dopracovaná veta v paragrafe 7, kde je 
v druhom odstavci spoločné ustanovenie pre daň z nehnuteľnosti, že podľa miestnych podmienok 
v obci Vaďovce sa znižuje daň zo stavieb a daň z bytov u týchto stavieb, kde v bode A je, že stavby 
na bývanie vo vlastníctve osôb s preukazom ZŤP na 50% výšky dane. Povedala, že pri tejto vete 
nevie, ako to bolo lebo to menili pri smetiach a tu to nejako zostalo, len by bolo dobré to tam nejak 
dopísať. Povedala, že s p. Hučkovou o tom nehovorila a že by bolo dobré to s ňou odkomunikovať. 
Poslanci o danom bode diskutovali.  
Po dohode doplnili danú vetu v paragrafe č.7, bod č.2, písmeno a) stavby na bývanie vo vlastníctve 
osôb s preukazom ZŤP na 50% výšky dane, pokiaľ je invalidný dôchodok jediný zdroj príjmu.    
Starostka dala hlasovať za schválenie VZN č. 6/2023 o miestnych daniach s danými pripomienkami.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 13 
Starostka obce povedala, že ďalším bodom programu je prerokovanie Správy o činnosti HK za rok 
2022 a dala jej slovo.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že sa bavili s predsedníčkou FK a poslancami na spoločnom 
stretnutí, že bolo toto hodnotenie v zákonnej lehote predložené, nakoľko bola práceneschopná 
a nemohla sa zúčastniť. Povedala, že tam boli nejaké technické pripomienky a v konečnom dôsledku 
mala predsedníčka FK toto zaznačené v písomnej forme, ktoré si odfotila a v poslednej fáze išlo len 
o dva preklepy v bode kontroly plnenia uznesení a na konci bolo ešte zhrnutie, kde udala, že mali 2 
interné zásady a mali v skutočnosti ešte jedny prijaté zásady.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že je potrebná ešte jedna úprava, a to dátum dnešného 
zastupiteľstva a potom je to už dobre.  
Starostka obce navrhla túto správu zobrať na vedomie.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 14 
Starostka obce pokračovala bodom 14 - Správou audítora a Výročnou správou obce Vaďovce za rok 
2022. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ide o Správu audítora, ktorá už bola predkladaná na minulé 
zastupiteľstvo, len to nebolo zverejnené v registri. Povedala, že už to tam je, ako aj Výročná správa 
obce Vaďovce, len je potrebné ju dať na zverejnenie na obecnú stránku.  
Starostka obce povedala, že si myslí, že toto všetko už preberali na FK a len sa to neschválilo kvôli 
tomu nezverejneniu do registra.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by sa chcela opýtať k výročnej správe, že je vypracovaná 
19.4., ale či sú tam vložené aj úpravy, ktoré vytkla audítorka lebo je tam iná suma ako v záverečnom 
účte. 
P. Ing. Alena Hrušová odpovedala, že áno a na základe pokynov audítorky to vložila do výročnej 
správy a dátum ponechala.  
P. Mgr. Daniela Kontinová skonštatovala, že berú na vedomie správu audítora a výročnú správu zase 
s tými chybami a nevie, ako sa p. HK k tomu ešte vyjadrí.   
P. starostka obce sa opýtala, či chcú poslanci schváliť presun.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to nemajú doriešené a opravy nie sú vykonané, takže správu 
audítora s chybami berú na vedomie, ale chyby je potrebné odstrániť.  
Starostka obce Vaďovce dala hlasovať za uznesenie, že OZ berie na vedomie Správu audítora a 
Výročnú správu obce Vaďovce za rok 2022. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 15 
Starostka obce povedala, že by teraz mali schváliť použitie finančných prostriedkov z rezervného 
fondu obce na rekonštrukciu osvetlenia v ZŠ. Opýtala sa, či k tomu chce p. Mgr. Daniela Kontinová 
niečo dodať.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ide o schválenie použitia finančných prostriedkov z 
rezervného fondu obce na rekonštrukciu osvetlenia v ZŠ vo výške 499,80€ za lampy, ktoré sa menili. 
Starostka obce dala za schválenie hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
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Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 16 
Starostka obce dala hlasovať za uznesenie č. 78/2023, že OZ schvaľuje použitie finančných 
prostriedkov z rezervného fondu obce na rekonštrukciu briežku vo výške 8 575,52€. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 17 
Starostka obce v ďalšom bode požiadala o slovo predsedu stavebnej komisie, aby predniesol správu 
zo zasadnutia stavebnej komisie.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že sa SK stretla 1.12.2023, kde bol prítomný predseda, p. Stančík, p. 
Držík, p. Dinga a ostatní boli ospravedlnení. Ostatní prítomní boli p. starostka, p. Masárová. Povedal, 
že členovia komisie debatovali o svietení v obci a ako prvé bola úprava svetelných bodov na stĺpoch 
verejného osvetlenia multifunkčného ihriska. SK odporúča prezistiť možnosti riešenia so zhotoviteľom 
alebo firmou, ktorá by vedela túto modifikáciu urobiť a predložiť cenovú ponuku takejto úpravy.  
Ako druhé bolo svietenie pri Katolíckom kostole a priestorové nasvietenie stavby kostola. Prítomní 
debatovali o možnosti realizácie a SK odporúča osloviť nejakú firmu, ktorá sa venuje takémuto 
nasvecovaniu, ako ceny realizácie a nutného výkonu pre takéto svietenie. K bodu rokovania č. 2 
predseda komisie povedal, že predniesol návrh realizácie chodníka popred spoločnosť Oxymat, kde 
má prisľúbenú spoluúčasť 55% od spoločnosti Oxymat na tento úsek – od p. Biesikovej po most. 
Jedná sa o približne 20 – 30 metrov chodníka. SK konkrétne nezaujala stanovisko.  
Za tretie p. Michal Držík predniesol návrh ohľadom urnového múru na cintoríne. Prítomní debatovali 
o zriadení urnového múru v dolnej časti cintorína s možnosťou rozšírenia státia a sedenia. Prebrali 
veľa alternatív realizácie a nezaujali konkrétne stanovisko. Urnový múr je v zozname plánovaných 
investičných akcií a bolo by dobré mu dať väčšiu prioritu do budúcna, aby sa neskákalo medzi nimi 
v zozname a aby v zozname zachovávali nejakú chronológiu, čo si v podstate určili už kedysi.  
Ďalej išlo o žiadosť o odkúpenie obecného majetku p. Maťka, čo len rozdebatovali lebo k tomu 
nedoložil nejakú dokumentáciu z katastra, tak to v podstate zatiaľ nechali tak, ale v podstate sa zhodli, 
že ak bude potrebná dokumentácia, nemal by byť problém.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že ak by sa riešil ten geometrický plán, či by sa dal apel na ten zelený 
pás, že mu to nejako podotknúť, aby sa tam zachoval.  
P. Miroslav Stančík povedal, že tam je kanál a on to chce po ten vchod.  
Starostka obce navrhla zobrať správu zo SK na vedomie a dala hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 18 
Starostka obce pokračovala bodom predaja pozemku v majetku obce. Povedala, že podľa nových 
nariadení od 1.11 máme síce zverejnený zámer, ale musí byť k tomuto zámeru aj uznesenie, čiže si 
na to musia dať do budúcnosti pozor, že najprv musia schváliť uznesenie zámeru predaja, kde 
vysvetlia zámer predaja a po 15. dňoch sa môže zastupiteľstvo rozhodnúť, či sa ten predaj zrealizuje 
alebo sa nezrealizuje.  
Starostka prečítala uznesenie č. 80/2023: 
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Obecné zastupiteľstvo obce Vaďovce zverejňuje zámer predať kúpnou zmluvou majetok 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa, o ktorom rozhodne obecné zastupiteľstvo vo Vaďovciach 
trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov. Predmetom predaja bude novovytvorený pozemok reg. C-
KN a to: parc. č. 32/6 v k.ú. Vaďovce, vedený ako ostatná plocha o výmere 41 m2 , ktorý je tvorený 
dielom č. 1 o výmere 1m2, odčleneným z pozemku reg. E-KN parc.č.442/1 v k.ú. Vaďovce, vedeným 
ako ostatná plocha o výmere 416 m2 a dielom č. 2 o výmere 40 m2 odčleneným z pozemku reg. E-KN 
parc.č.443 v k.ú. Vaďovce, vedeným ako ostatná plocha o výmere 208 m2. Vyššie uvedený pozemok 
bol vytvorený na základe geometrického plánu č. 720-208/2023 vyhotoveného f. GEOTUR s.r.o. Ing. 
Richard Bunčiak IČO: 48 296 180 zo dňa 10.10.2023, úradne overeného Okresným úradom Nové 
Mesto nad Váhom, katastrálnym odborom, dňa 23.10.2023 pod č. G1 800/2023 (ďalej len ako 
„geometrický plán“) 
Kupujúci : Ing. Renáta Klusková bytom Stará Turá, Gen. M. R. Štefánika 366/68 a Ing. Miloš Kluska 
bytom Stará Turá, Gen. M. R. Štefánika 366/98 sa na základe kúpnej zmluvy uzatvorenej s obcou 
Vaďovce stanú spoluvlastníkmi pozemku každý v ½.  
Účel: predmetný pozemok tvorí vstup do rodinného domu Vaďovce č. 114 vo vlastníctve žiadateľov, 
súčasne sa zvýši dopravná bezpečnosť v uvedenom úseku štátnej cesty   
Osobitný zreteľ: spočíva v tom, že pozemok bude slúžiť obom budúcim vlastníkom ako vchod do ich 
rodinného domu Vaďovce 114. Predmetný pozemok je ocenený znaleckým posudkom č. 30/2023, 
ktorý vyhotovila Ing. Eva Gregušová, znalec z odboru stavebníctvo, dňa 6.11.2023. Pri rozhodovaní o 
zámere  predaja pozemku boli  prehodnotené všeobecne zákonné povinnosti hospodárenia  s 
majetkom obce a verejné záujmy. Návrh na predaj pozemku bude predložený na schválenie 
trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov na nasledujúcom  zasadnutí obecného zastupiteľstva. 
Spôsob zverejnenia: úradná tabuľa obce, úradná tabuľa a elektronická úradná tabuľa na web obce 
Vaďovce. 
Starostka obce dala za uznesenie hlasovať.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či schvaľujú len zámer.  
Starostka obce odpovedala, že áno.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ona osobne znalecký posudok videla, je vypracovaný 
a podklady dostala.  
Starostka obce dodala, že o odpredaji môžu rozhodnúť až po tom, ako schvália zásady. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 19 
Starostka obce prešla k bodu stanoviska HK k III. zmene rozpočtu a dala jej slovo.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že čo sa týka III. zmeny rozpočtu na rok 2023, zišli sa 6.12 na 
FK, kde bola prítomná aj p. hlavná ekonómka Ing. Hrušová, ktorá podrobne vysvetľovala jednotlivé 
položky a akonáhle boli pripomienkované alebo zmenené, tak ich hneď menila v excelovskej tabuľke. 
Povedala, že nebude čítať celé jej stanovisko, ale v krátkosti povie, že čo sa týka preverovania 
zákonnosti, tak návrh rozpočtu a jeho zmeny boli zverejnené zákonným spôsobom, to znamená, že III. 
zmena návrhu rozpočtu na rok 2023 bola zákonne zverejnená obvyklým spôsobom, teda 21.11, čo je 
najmenej 15 dní pred rokovaním OZ na úradnej tabuli a webovom sídle obce. Konštatovala ďalej, že 
bola v zákonnej lehote vznesená pripomienka, a to mailovou formou od p. poslanca Ing. Dingu na 
podrobnejšie spracovanie účtovných položiek – príjem 610 a 620, ktoré bolo vyhotovené zo strany 
hlavnej ekonómky, ktorá daný doklad predložila mailom a aj tlačenou formou s osobitnými 
vysvetleniami. Povedala, že týmito pripomienkami sa zaoberali na FK dňa 6.12 a k požadovaným 
pripomienkam sa vyhovelo z dôvodu lepšieho nastavenia uvedeného rozpočtu. Čo sa týka dôležitých 
položiek, v podstate spomenula p. predsedníčka FK, čo je najdôležitejšie. Jednalo sa viac-menej 
o kozmetické úpravy, čo sa týka daňových príjmov – tam bolo len nadstavenie tej príjmovej časti, 
povedala, že rátali ešte s daňou z nehnuteľností, že tam do konca roka prídu dane od právnických 
osôb, nakoľko majú štvrtú splátku dane. Povedala, že komunálne odpady v podstate ani nenavyšovali, 
nakoľko sa zmestili do rozpočtu a ani na ďalší rok neplánujú zvyšovanie. Mali znížený rozpočet na 
Doliny, nakoľko čakali na príjem z výplaty na dividendách a tým ukončia rok. Ďalej mali nedaňové 
príjmy, vratky na sumu 11 000€. Povedala, že p. hlavná ekonómka hovorila, že ešte čakáme na 
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preplatenie faktúr pri šetrení elektrickej energie. Tak, ako bolo už spomínané, v príjmových finančných 
operáciách riešili havarijný stav majetku obce – svetlá v ZŠ v sume 499,80€, preplatili faktúru na 
rekonštrukciu chodníka v sume 1569,85€, bolo potrebné navýšiť finančné zábezpeky na obecných 
bytoch, čo aj urobili. Čo sa týka výdavkovej časti, ekonómka a poslanci sa snažili byť opatrní a tam 
viac-menej mali navýšeného len Mikuláša, čo bol vyplácaný obcou v sume 500€ a minulý rok to bolo 
200€. Ďalej vyhodnotili aj minulé voľby na základe vyúčtovania, kde sa navýšil rozpočet o sumu 
471,32€ na základe relevantne vykázaných nákladov. Povedala, že sú to viac-menej kozmetické 
úpravy, čo sa týka kapitálových výdavkov, tak padol návrh, čo mali v realizácii investičných zámerov 
sumu 18 000€ na rekonštrukcie, poslanci sa zhodli, nakoľko je koniec roka, že už nebudú nejaké 
veľké investície, tak sumu 18 000€ dali na nulu, aby neboli v tej investičnej časti tak vysoko. Tak isto 
musí vo výdavkovej časti figurovať aj časť, ktorú momentálne odsúhlasili z rezervného fondu na svetlá 
vo výške 499,80€ a tým v podstate uzatvára III. zmenu rozpočtu, kde súhlasí so všetkými 
navrhovanými zmenami, ktoré boli zapracované v III. úprave rozpočtu, je to v súlade so zákonom o 
účtovníctve ako i v účtovaní rozpočtových a príspevkových organizácii, vznesené pripomienky boli 
zapracované do III. zmeny rozpočtu a preto ako hlavná kontrolórka obce Vaďovce s týmito zmenami 
súhlasí.  
Starostka obce poďakovala za podrobnú správu a navrhla túto správu zobrať na vedomie. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 20 
Starostka obce na základe odporúčaní FK a HK navrhla schválenie III. zmeny rozpočtu na rok 2023 
uznesením číslo 82/2023.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 21 
Starostka obce požiadala o slovo p. Ing. Mgr. Renátu Sakovú k stanovisku HK k návrhu rozpočtu obce 
na rok 2024 a k viacročnému rozpočtu na roky 2025-2026. 
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že čo sa týka rozpočtu na rok 2024, tak to zaznelo od p. 
vedúcej FK, povedala, že na FK prejednávali aj rozpočet na rok 2024. K stanovisku skonštatovala, že 
bol rozpočet na rok 2024 zverejnený obvyklým spôsobom dňa 21.11.2023, čo je najmenej 15 dní pred 
rokovaním OZ. Povedala, že návrhom rozpočtu sa zaoberali 6.12 a bolo to bez predložených 
pripomienok. Povedala, že je nutné dodať, že v čase spracovania odborného stanoviska nebol 
schválený štátny rozpočet na rok 2024. Vďaka vysloveniu dôvery vláde SR a schváleniu 
programového vyhlásenia vlády SR sa na tvorbu rozpočtu obcí uplatňuje ustanovenie článku 5, ods. 
10 ústavného zákona č. 493/2011 Z. z. o rozpočtovej zodpovednosti na obdobie 24 mesiacov a to 
znamená, že pri tvorbe rozpočtu nebolo potrebné dodržať ustanovenie článku 5, ods. 6, písm. d, a to: 
„Obec a vyšší územný celok sú povinní schváliť rozpočet na nasledujúci rozpočtový rok s výdavkami 
maximálne vo výške výdavkov rozpočtu predchádzajúceho rozpočtového roka okrem výdavkov na 
likvidáciu škôd spôsobených živelnými pohromami a výdavkov na financovanie spoločných programov 
Slovenskej republiky a Európskej únie.“ Povedala, že rozpočet bol tvorený aj na základe zákonných 
ustanovení, ale aj z hľadiska opatrnosti, kde sa kládol dôraz hlavne na tú príjmovú časť a tá 
výdavková časť je viac položená do úsporného režimu, ale musí podotknúť, že poslanci sa zhodli na 
investičných zámeroch na budúci rok v sume 20 000€, čo znamená, že sú tam aj nejaké investičné 
zámery, ktoré ešte neboli dokončené v tomto roku a preto z rozpočtu a z rezervného fondu 
vychádzajú určité investičné akcie, ktoré je dôležité a je zákonné povedať a vytýčiť si v rozpočte tieto 
investičné akcie. Čo sa týka príjmov, tak je tam v podstate zvýšený výnos dane z príjmov 
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poukázaných územnej samospráve, vychádzali z predpokladu, ktorý prerátala hlavná ekonómka, 
predpoklad na rok 2024, ako aj predpoklady na rok 2025, 2026. Povedali že si dali navýšenú daň 
z nehnuteľností, za prenajaté pozemky bola zmenená suma z 9 157,24€ na 13 504,23€. Dôvodom bol 
čiastočne predaj obecného majetku, aj vzhľadom na platnosť novelizácie zákona o obecnom zriadení 
a hlavne je to príjem z prenajatých pozemkov na základe už platných zmlúv. O niečo bol navýšený 
poplatok za hrobové miesta v príjmovej časti, nakoľko boli prolongácie zmlúv a ešte aj nie všetci stihli 
zaplatiť, takže v takomto móde bude rok 2024. Tak ako spomínala pri III. zmene rozpočtu, aj v návrhu 
rozpočtu na rok 2024 – komunálne odpady a drobné stavebné odpady nám v uplynulom roku išli veľmi 
dobre, preto nebolo potrebné zvyšovať tento poplatok, čiže aj na rok 2024 sa poslanci uzniesli, že 
tento poplatok nebude navýšený. Čo sa týka príjmových finančných operácií, je tam položka 
naplánovaných rekonštrukčných prác, navýšené finančné zábezpeky tak, ako v III. zmene rozpočtu 
a vo výdavkovej časti boli navýšené len mzdy a odvody, nakoľko rátajú, že budú vyššie odvody do 
poisťovní, čo bolo avizované zákonom a majú tam tak isto nejaké výdavky ohľadom elektriny. Poslanci 
s ekonómkou sa to snažili navodiť na šetrnom móde, naďalej platí, že aj verejné osvetlenie je 
v šetriacom móde. Povedala, že zatiaľ im to vychádzalo, nakoľko sme zmenili dodávateľa energií, kde 
nám boli vrátené preplatky. Vo výdavkových finančných operáciách sú nájomné byty – finančné 
zábezpeky a na záver teda konštatuje, že uvedené zmeny v rozpočte sú v súlade so zákonom 
o účtovníctve, ako i v účtovaní rozpočtových a príspevkových organizácii. Predložený návrh rozpočtu 
je spracovaný ako vyrovnaný a v prípade naplnenia bude smerovať k  hospodárnemu zabezpečeniu 
jeho potrieb a preto ako hlavná kontrolórka obce Vaďovce súhlasí so všetkými navrhovanými 
zmenami v návrhu rozpočtu na rok 2024. 
Povedala, že by sa v jednom uznesení mala vyjadriť aj k viacročnému rozpočtu na roky 2025 a 2026. 
Povedala, že ho síce spracovala samostatne, ale v podstate sa tak isto na FK dňa 6.12 zamerali aj na 
strednodobý rozpočet. Povedala, že tento rozpočet bol prejednávaný bez predložených pripomienok. 
Najdôležitejšie zmeny sú v položkách bežných príjmoch, čo spomínala aj pri rozpočte na rok 2024. Čo 
sa týka dňových a nedaňových príjmov, tak vychádzali tak isto z rozpočtu 2024, rozpočet je spravený 
v príjmovej aj vo výdavkovej časti opatrne a viac-menej vychádza z rozpočtu na rok 2024. Povedala, 
že je možné prijať úpravy v jednotlivých rokoch a v závere súhlasí so všetkými navrhovanými 
zmenami v návrhu strednodobého rozpočtu na roky  2025, 2026. 
Starostka obce navrhla zobrať dané stanoviská na vedomie. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 22 
Starostka obce povedala, že v ďalšom bode by prešli k samotnému schváleniu rozpočtu obce 
Vaďovce na rok 2024. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Ďalej navrhla zobrať na vedomie návrh rozpočtu obce Vaďovce na roky 2025 a 2026.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 23 
Starostka obce povedala, že v ďalšom bode rokovania by sa mali oboznámiť s plánom činnosti HK na 
I. polrok 2024. Povedala, že ide o rozsiahlu kontrolnú činnosť a je možné činnosti počas daného 
polroka priebežne pridávať.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že by spomenula bod o rezervnom fonde, ktorý majú stále na 
doriešenie a čo sa týka ostatných bodov, tak informovala poslancov, že ak má niekto pripomienku 
a chce niečo doplniť alebo zmeniť, tak nie je problém.  
P. Mgr. Daniela Kontinová dodala, aby bola správa o činnosti do 60 dní od skončenia roka 
spracovaná, aby sa neťahali ďalší rok tak, ako tento. 
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že predložená bola, ale nebola zobraná na vedomie.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že nebola predložená lebo bola predložená až potom v apríli 
prvýkrát.  
Starostka obce navrhla schváliť plán činnosti HK na I. polrok 2024.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 24 
Starostka obce prešla k pridanému bodu programu predĺženia platnosti PHSR, nakoľko nám ešte 
nevytvorili Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja a preto Miestna akčná skupina im odporúča 
schváliť predĺženie plánu platného do konca roka a predĺžiť jeho platnosť do 31.3.2024 s tým, že im 
posielala materiál a teraz aj po zastupiteľstve by poslancov chcela ešte chvíľu zdržať, aby sa 
porozprávali lebo by mala v pondelok ísť na MAS, kde by to mali dať už všetko dokopy, aby im to oni 
spracovali a odporučila by potom v januári, keby si dali zastupiteľstvo a mohlo by sa to schváliť 
a taktiež by sa mohli schváliť zásady o hospodárení s majetkom obce.  
Starostka obce navrhla poslancom schválenie predĺženia platnosti PHSR obce Vaďovce do 
31.3.2024. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 25 
Starostka obce povedala, že by poslancov chcela oboznámiť s tým, čo hovorila ohľadom uznesenia č. 
61/2023 z minulého zasadnutia OZ, kde bol vyhotovený geometrický plán, ktorý naozaj otrocky všetko 
hodnotili a bol naozaj ťažký a keď sa to všetko spravilo podľa toho geometrického plánu, tak sa 
spravila kúpna zmluva, ale na katastri zistili, že dieliky, ktoré sú spolu 13 m2, čo sú 3 diely, tak nedá 
sa ten geometrický plán zapísať, pretože je to na parcele, kde je kupujúca spoluvlastníčka s p. 
Kutlákom a oni v tom prípade nevedia, keby sme pridali ešte do tej parcele týchto 13 m2, tak oni by 
nevedeli určiť tie časti lebo oni to majú každý polovicu, takže by navrhla spolu s katastrom, aby 
schválili dodatok k tomuto uzneseniu, že OZ obce Vaďovce schvaľuje dodatok č.1 k uzneseniu OZ č. 
61/2023 z 24.10.2023 a to: kúpna zmluva bude vyhotovená len na pozemok reg. č. C-KN parc. č. 450 
zastavaná plocha o výmere 48 m2, ktorý je tvorený dielom č.7, odčlenením z pozemku reg. C-KN 
parc. č. 398/5 zastavaná plocha o výmere 16 833 m2. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
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Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 26 
Starostka obce prešla k poslednému bodu rokovania a povedala, že by si rada nechala slovo 
a poslancov informovala, že v tomto roku pracovala na získaní rôznych dotácií, ktoré pozitívne 
ovplyvnili ekonomiku našej obce a chcela by ich im vymenovať: na elektriku sme podávali žiadosť na 
Ministerstvo hospodárstva a dostali sme zatiaľ 7 280€, dotácia na DHZ v sume 3 000€, na chránenú 
dielňu sumu 9 603€, na Bálešové hody z TSK sumu 500€, pre deti v škole Projekt Zážitkovým učením 
k ochrane prírody sumu 2 000€, na aktivačnú činnosť sumu 1 107€, riešenie migračných výziev sumu 
13 000€, príspevok z Environmentálneho fondu za separovanie sumu 863€, vybavila dotáciu na 
osvetlenie v jednej triede a vymaľovanie ŠKD zhruba sumu 900€, 2 dohodovacie konania na školu 
v sume 6 500€ a ako nové vie, že zasadala vláda v Trenčianskom kraji a dostaneme dotáciu z Úradu 
vlády v sume 6 400€. Povedala, že keď to spočíta spolu, tak sú to dotácie v sume 51 153€ a k tomu 
sa môže pripočítať odpustenie tej návratnej finančnej výpomoci v sume 13 302€, čiže spolu 64 455€. 
Povedala, že si myslí, že je to pekný výsledok a naozaj nezanedbali ani jedinú možnosť, aby sa 
získala akákoľvek dotácia z akéhokoľvek projektu, do ktorého sme sa mohli zapojiť. Ďalej  povedala, 
že dnes poslala vypracovanú žiadosť na Úrad vlády a 29.12 by im mali nabehnúť peniažky, ale rokuje 
sa, že by sme si to mohli aj zrefundovať, veci, ktoré sme už platili a ona vlastne vypísala tú žiadosť na 
odstránenie havarijného stavu na múr v centre obce Vaďovce, čiže tých 8 500€, čo sme zaplatili, tak 
6 400€ by si mohli zrefundovať a z RF by mali len okolo 2 000€. Povedala, že to si ešte musí overiť 
lebo nám to ešte len včera prišlo a dnes to museli poslať.  
Starostka obce povedala, že je to všetko ohľadom jej práce a dala slovo poslancom a prítomným. 
P. Jana Schneebergerová sa opýtala, či je tých 51 000€ príjem.  
Starostka odpovedala, že áno. 
P. Jana Schneebergerová sa opýtala, keby sa priložilo ďalších 51 000€ z tohto roku, či by sa nemohli 
konečne urobiť chodníky.  
Starostka obce odpovedala, že to ona nevie.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že to sú peniaze účelovo určené. 
P. Jana Schneebergerová sa opýtala, či máme rozpočet plus tieto peniaze. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že sú tie peniaze účelovo viazané. Povedala, že sú tie peniaze 
v rozpočte a napríklad 3 000€ od DHZ – Ministerstvo vnútra poslalo peniaze na dovybavenie hasičskej 
jednotky 3 000€, ale tieto peniaze sú účelovo viazané, čiže je tam presne napísané, na čo sú peniaze 
určené a na čo sa konkrétne môžu použiť.  
Prítomní o tom diskutovali.  
Starostka obce povedala, že pokiaľ budú vypísané výzvy na chodníky a takúto infraštruktúru a bude to 
pre nás výhodné, samozrejme to budú s poslancami konzultovať a budú sa zapájať.  
P. Jana Schneebergerová povedala, že ona chcela vedieť len to, či majú nejaké finančné prostriedky 
alebo si na všetko musíme požičiavať v banke, čo chceme prerobiť.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že tento rok budovali a spravili veci. Povedal, že sa spravil kúsok 
chodníka.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že ten kúsok chodníka stál 2 500€ a keď si predstaví robiť všetky 
chodníky, tak to je naozaj veľká suma.  
P. Viera Bačová povedala, že by mala takú poznámku k tomu, ako sa robil briežok, že je jedna etapa 
rekonštrukcie dokončená a za seba chce poďakovať, ako aj za iných občanov z ich ulice všetkým, 
ktorí sa o to zaslúžili. Ďalej sa opýtala ohľadom úsporného režimu osvetlenia, že či sa to už vyčíslilo.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že na to môže odpovedať, nakoľko mala takú požiadavku od p. 
Škriečku a keďže to vtedy bolo v polovici roka, tak urobila taký rozdiel od apríla minulého roka do 
apríla tohto roka a nie je problém niečo takéto nachystať. Povedala, že už vtedy tam bola úspora lebo 
faktúry za elektriku veľmi vyskočili v tomto roku, že ak by sme to osvetlenie trošku neznížili, tak by 
míňali vyslovene peniaze len na verejné osvetlenie.  
P. Jana Schneebergerová sa opýtala, či by mohla mať otázku ohľadom osvetlenia. Povedala, že k nej 
dorazilo, že sa ide niečo rekonštruovať a ona, keď sem prišla pred nejakými dvanástimi rokmi, tak sa 
rekonštruovalo elektrické osvetlenie. Opýtala sa, prečo sa ide rekonštruovať zrekonštruované verejné 
osvetlenie a nerozumie tomu.  
Starostka obce odpovedala, že sa nejde rekonštruovať.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že to, čo p. Škriečka spomínal je to, že deti, keď sa hrali na tom 
multifunkčnom ihrisku, že sa tam svietilo zbytočne moc. 
P. Rudolf Škriečka dodal, že šetríme po obci a tam ide veľmi vysoký výkon zbytočne.  
Prítomní o tom diskutovali.  



Zápisnica OZ Vaďovce          
           Strana 13 z 14 

Podpisy overovateľov:      

P. Baranovič povedal, že tu nebýva, ale chcel by sa opýtať, že v čom spočíva poplatok za komunálny 
odpad. Povedal, že sem chodí asi dvakrát do týždňa a doposiaľ nevyhodil ani jednu smetnú nádobu. 
Povedal, že vyhodil všetky zelené žetóny a teraz má veľa červených a pýta sa, za čo platí, keď 
nevyváža komunálny odpad. Povedal, že napísal list na Obecný úrad, ktorý poslali na daňový úrad 
a odtiaľ mu samozrejme poslali odpoveď, že ak sa raz vyrúbi nejaký poplatok, tak sa musí zaplatiť. On 
sa ale pýta, za čo platí poplatok za komunálny odpad, pokiaľ má trvalý pobyt v Piešťanoch, býva 
v Hrachovišti  a v Hrachovišti mu dajú doklad, že sa tam zdržiava, ten predloží v Piešťanoch a tam mu 
automaticky nevyrubujú poplatok za odpad. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že dostali na FK jeho žiadosť/oznámenie, že prečo má platiť za 
komunálny odpad tu v obci. Povedala, že jej otázka znie, že koľko mu prišlo vyrubenie.  
P. Baranovič odpovedal, že 25€. 
P. Mgr. Daniela povedala, že ako chalupárovi.  
P. Baranovič povedal, že on nie je chalupár, že on tu nebýva. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že dostali tak isto rozhodnutie od finančného riaditeľstva, prečo 
má vlastne zaplatiť tých 25€, a jednoducho zákon hovorí, že každý občan, ktorý je majiteľom 
nehnuteľnosti, si má platiť za smeti. Povedala, že platí za komunálny odpad v Hrachovišti, keďže tam 
býva a tam ho produkuje. Povedala, že tu ho síce neprodukuje, ale je majiteľom nehnuteľnosti, čiže 
každý občan si musí zo zákona zaplatiť poplatok za komunálny odpad. Povedala, že pravdepodobne 
je vo VZN mesta Piešťany napísané, že akonáhle donesie potvrdenie, že platí za komunálny odpad 
niekde inde, nemusí ho platiť tam. Povedala, že zo zákona by malo byť, že v danom roku by to mal 
zaplatiť, ale do 31.3 ďalšieho daného roka by mu to mali vrátiť. Povedala, že my v našom VZN zatiaľ 
takéto nariadenie nemáme, že by mohol mať úľavu na poplatku za komunálny odpad.  
P. Baranovič povedal, že jemu nevadí platiť tých 25€, ale chce vedieť, za čo to platí. Povedal, že 
pokiaľ uvidí, že za čo platí tých 25€, tak s tým nebude mať problém lebo teraz platí za komunálny 
odpad, ktorý nerobí.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že môže využiť zberný dvor, zber skla, zber plastov, stojiská, zvoz 
konárov a takéto možnosti má v rámci toho poplatku.  
P. Jana Schneebergerová poradila p. Bačanovičovi, že ak má žetóny, nech ich dá niekomu, kto ich 
potrebuje alebo mu ich zaplatí a je to vybavené.  
Starostka obce povedala p. Baranovičovi, že ho ľudsky chápe, ale zákon je postavený tak, ako je a oni 
písali na finančné riaditeľstvo v snahe v dobrom vedieť, ako v tomto prípade postupovať, ale dali 
stanovisko také, že je povinný tento poplatok uhradiť. 
Prítomní o tom ďalej diskutovali.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, ohľadom rekonštrukcie briežka, že časť bola betónovaná z nejakého 
betónu a časť nevyšla, dorobila sa. Opýtal sa, či je to ošetrené v nejakom stavebnom denníku alebo 
odovzdávacom protokole lebo ide o to, že ak sa náhodou nedaj bože niečo s tým nekvalitným 
betónom stane, že kto bude niesť zodpovednosť.  
Starostka obce sa opýtala, či bol betón nekvalitný.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že nemôžu povedať to, že nebol kvalitný, ale to, že bol miešaný ručne 
a nebol na tej úrovni, ako miešaný betón.  
P. Jaroslav Bača povedal, že to je nekvalitný betón.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že dobre, že aktuálne vidí, že p. Setnický doložil stavebný denník a vidí 
všetky materiály, ktoré použil a ak to vypracoval takto podrobne, tak sa ho môžu opýtať, že v prípade, 
že by sa to začalo nejak hýbať alebo rozpadať, tak či by ohľadom toho vedel zaujať nejaké stanovisko.  
P. Jaroslav Bača povedal, že p. starostku niekoľkokrát žiadal a prosil, že ak bude nejaká zmena 
ohľadom dátumu zastupiteľstva, tak aby ho kontaktovala kvôli jeho práci. Povedal, že to možno povie 
sprosto, ale vykašľala sa na neho. 
Starostka obce povedala, že si neuvedomila, že nebol ani na jednej z FK a omluvila sa.  
P. Jaroslav Bača povedal, že by chcel starostku pochváliť za vymenené dopravné zrkadlo, povedal, že 
mal aj odozvy od ľudí, že je to neporovnateľne lepšie, takže aj občania to ocenili. Ďalej povedal, že na 
jednej z FK, kde vtedy starostka nebola prítomná, mali možnosť nahliadnuť do miestnosti, kde kedysi 
bola kancelária starostu. 
P. Ing. Alena Hrušová doplnila, že hovorí o zasadačke pri kuchyni a že keď sa bavili o priestoroch 
obecného úradu, tak poslancov zobrala a ukázala im tie priestory. 
P. Jaroslav Bača sa opýtal, ako dlho sa v tej miestnosti nekúri.  
P. starostka obce povedala, že teraz sa začalo kúriť.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, či tam.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že tam sa kúrenie nepúšťa. 
P. Jaroslav Bača povedal, že keď tam vošli, je miestnosť cítiť stuchlinou a bolo by to dobré začať 
aspoň minimálne temperovať a nejakým spôsobom tie steny uvoľniť.  
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Starostka obce povedala, že je tam problém s vlhkosťou.  
P. Jaroslav Bača povedal, že preto to tomu moc nepomôže, ak sa tam nebude kúriť. Ďalej sa opýtal, 
prečo sme nemali odhrnuté chodníky, keď teraz naposledy nasnežilo a aj na stanicu je odhrnutý len 
jeden pás a nevie, prečo nemôže zobrať sneh aj na druhú stranu, aby to bolo širšie.  
P. starostka povedala, že on to odhŕňa až vtedy, keď má pracovnú dobu a sneh napadal v nedeľu.  
Prítomní o odhŕňaní diskutovali.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, či sa niekedy zamýšľali nad tým, ako to s odhŕňaním poriešiť.  
P. starostka povedala, že nech sa zamyslia a dajú jej návrh.  
P. Jaroslav Bača povedal, že či sa skôr nezamýšľala nad tým zobrať niekoho na trvalý pracovný 
pomer, ktorý by bol adekvátne finančne ohodnotený a ktorý by sa venoval práci na plný úväzok a čo 
by mu povedala ako nadriadená, tak by to robil a bolo by to hotové. 
Starostka obce sa opýtala, či niekoho takého má.  
P. Jaroslav Bača povedal, že nie je otázka to, či takého máme alebo nemáme, ale otázkou je, či dala 
nejaký inzerát alebo niečo.  
Starostka obce odpovedala, že nie lebo si myslí, že im to zatiaľ takto stačí.  
P. Jaroslav Bača povedal, že aj podľa názorov ľudí to nestačí a jeho názor je taký istý, že je to málo.   
Prítomní o tom diskutovali.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal na financie za amfiteáter.  
Starostka obce odpovedala, že zatiaľ nič.  
P. Jaroslav Bača ďalej povedal, že máme rok od volieb, že je členom komisie pre ochranu verejného 
záujmu, kde je p. Držík predsedom a stále starostka obce nemá zverejnené majetkové priznanie.  
Starostka obce povedala, že si musia spraviť komisiu, kde si majetkové priznanie prejdú a dajú pokyn 
na zverejnenie a že to ona sama robiť nebude. Povedala, že je to odložené v skrini a kedykoľvek nech 
si spravia komisiu a ona im to zapečatené odovzdá.  
P. Jaroslav Bača povedal, že bol problém s kúrením v škole a opýtal sa, či by nebolo vhodné 
odkomunikovať to aj s riaditeľkami ZŠ a MŠ a dohodnúť sa, či tam tie deti pustiť alebo nepustiť, keďže 
sa celý víkend nekúrilo. Povedal, že netvrdí, že tam bola zima, ale teplo tam nebolo, že deti boli 
v trigoviciach a svetroch.  
Starostka obce povedala, že to tak môžu do budúcna spraviť. Povedala, že oni, ako zriaďovatelia však 
nič neporušili lebo je v nariadeniach, že ak je nad 20 stupňov, tak je to v poriadku. Povedala však, že 
to chápe z ľudského pohľadu a pohľadu mamy a babky, že je to pre tie deti málo a je im zima.  
P. Jaroslav Bača povedal, že ak to berie z pozície toho rodiča, tak možno rodič nič na to nepovie, ale 
môže to zapríčiniť to, prečo toho svojho škôlkara tam do školy už nedá.  
Starostka obce povedala, že sa to môže stať v hociktorej škole, že sa pokazia kotle.  
P. Jaroslav Bača povedal, že preto tomu chce predísť a odkomunikovať to nabudúce s riaditeľkami, 
aby nám potom už nemohol nikto nič vyčítať.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal na stav ohľadom dotácie na mulčovač.  
Starostka obce odpovedala, že jej napísali, že sú zaradení do zásobníka projektov. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že by bol rád, že ak by sa plánovali nejaké zmeny ohľadom miezd, aby 
informovala FK.  
Starostka obce požiadala poslancov, aby ešte ostali prítomní a porozprávali sa o doplnení návrhov do 
PSHR a vyjadrili sa k tomu, čo by chceli realizovať v najbližšom období.  
 
Starostka obce poďakovala a ukončila zasadnutie OZ.  
 
 
 
Starostka obce     : p. Alžbeta Tuková 
Overovateľ     : p. Mgr. Daniela Kontinová, Ing. Peter Dinga 
Zapisovateľ     : p. Ing. Nina Masárová 
 
 
 
 
 
 
 

Alžbeta Tuková 
        starostka obce Vaďovce  


